
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 30. 9. 2010 
 

Přítomni:  
Zastupitelé obce: Pavla Černá, Václav Fanta, Eva Hořánková, ing. Vladimíra Sýkorová, ing. 
Čeněk Feix, Jiří Špaček 
Omluven: Vítězslav Machačka 
Zastupitelstvo v počtu šesti členů usnášení schopné. 
Přítomní obyvatelé obce:  23 
Začátek v 19 hodin 
 

Program:  
1. Návrh změny programu, schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele zápisu  
2. Zpráva o průběhu prací v lokalitě 1/6 
3. Informace o čerpání rozpočtu, schválení rozpočtové změny č. 3/2010  
4. Prezentace kandidátů do voleb do zastupitelstva obce 
5. Schválení vyhlášky o veřejném pořádku 
6. Schválení vyhlášky o místních poplatcích 
7. Schválení vyhlášky o užívání plakátovacích ploch 
8. Různé, diskuse 
 
 
 
Ad1) Starostka navrhla změnu pořadí bodu programu. Původně bod4 se projedná jako první, 
resp. jako bod 2 a místo vyhlášky o pohybu psů se bude schvalovat vyhláška o veřejném 
pořádku. Program i navržené změny zasedání schváleny jednomyslně, zapisovatelkou 
schválena E.Hořánková, ověřovatelem zápisu P. Černá. Pro: 6, proti: 0,zdržel se: 0  
Ad 2) Zprávu o stavu a průběhu prací přednesl stavební dozor pan Musil. Stavba byla o cca 
týden prodloužena z důvodu přeměřování výšky komunikace. Jinak práce probíhají dle 
harmonogramu. Stavba by měla být dokončena a předána do 10. října. Paní Šertlerová měla 
připomínku ohledně vjezdu do domu – při stavebních pracech jde o rozebrání  a opětné 
složení dlažby. Pan Musil ujistil, že vše bude navráceno do původního stavu. Zastupitelstvo 
zprávu o prodloužení stavby chválilo. Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0.  
Ad 3) Průběh čerpání rozpočtu přednesla paní účetní Klobouková. V roce 2010 je rozpočet 
čerpán rovnoměrně. Navrhla zastupitelům schválit rozpočtové opatření č. 3.  
Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
Ad 4) Kandidáti obou kandidátek dostali možnost prezentovat sebe a své programy na 
veřejném zasedání zastupitelstva obce. Za kandidátku Sdružení nezávislých kandidátů obce 
Máslovice přednesla prezentaci paní Ludmila Szöllözsová. Za druhou kandidátku 
(SDRUŽENÍ NEZÁVISLÝCH KANDIDÁTŮ OBCE MÁSLOVICE 2010) vystoupil pan 
Milan Voves s tím, že se nemusí prezentovat, protože je každý zná a jsou vesměs máslovičtí 
rodáci a program odmítal přednést s tím, že jej budou individuelně předávat občanům. 
Nakonec na žádost přítomných se každý kandidát z této kandidátky představil jménem a řekl, 
jak dlouho v Máslovicích žije. Po té se rozvinula diskuse i mezi přítomnými občany, např. o 
tom, jestli pro práci v zastupitelstvu stačí být máslovickým rodákem. A. Zoulová pozvala 
občany na schůzku s kandidáty na 9.října na obecní úřad.  
Ad 5) Starostka přečetla vyhlášku o veřejném pořádku, která obsahuje i pasáž o volném 
pohybu psů. Vyhláška jednomyslně schválena. Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
Ad 6) Starostka přečetla vyhlášku o místních poplatcích, kde se mění oproti původní vyhlášce  
pasáž o výši některých poplatků a jejich charakteristika. Vyhláška jednomyslně schválena. 
Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 



Ad 7) Starostka přečetla vyhlášku o užívání plakátovacích ploch v obci, které jsou majetkem 
obce. Vyhláška jednomyslně schválena. Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
Ad 8) V diskuzi se občané ptali na kanalizaci, jednotlivé domácí čistírny apod. Starostka také 
připomněla datum voleb a hodiny, po které bude volební místnost na obecním úřadě otevřena. 
Krátce zhodnotila výsledky práce dosavadního zastupitelstva o poděkovala zastupitelům za 
jejich práci a aktivní podíl na zvelebování obce.  
středočeským krajským úřadem vyhověno.  
Starostka poděkovala všem přítomným za účast a schůzi ukončila ve 21,30 hod.  
 
 
 
Zapsala: E. Hořánková     Kontrola zápisu: P. Černá 
 
 
 
 
 
Máslovicích dne 30. 9. 2010  
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